
Информер: Ђилас хоће да формира специјалну београдску полицију која ће одговарати само њему
четвртак, 14 децембар 2017 17:45

 Бивши градоначелник Београда и бивши лидер ДС, тајкун Драган Ђилас јуче је
званично потврдио да ће се кандидовати на изборима у главном граду и да ће, ако
победи, формирати специјалну београдску полицију!
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  Ђилас је у интервјуу за недељник 'Нин' поручио да је спреман да буде заједничкикандидат опозиције ако би она наступила у 'једној колони'. Он је у коалицију позвао СашуЈанковића, Вука Јеремића, Демократску странку, али и 'Двери' и 'Левицу Србије'!?!   Такође, потврдио је да има дил са Александром Шапићем, са којим планира постизборнукоалицију.  Нечувена бахатост  У разговору са Ољом Бећковић контроверзни тајкун Ђилас изнео је низ популистичких,потпуно нереалних обећања - од тога да ће младим брачним паровима месечно делитипо 150 евра, до тога да ће вртићи бити потпуно бесплатни - и рекао да планира да одМУП Србије отме полицију!  - Захтеваћемо од Републике да градски МУП буде под контролом Скупштине града.Унапред знам да нам неће бити лако, али ћемо на томе инсистирати сваки дан. Зато штоће онда београдску полицију да воде професионалци, а не најбоље другарице и друговиразних 'Мутавих', 'Невоља' и сличних, о којима сваки дан читамо у црним хроникама. Уњој ће радити полицајци који ће бити пристојно плаћени, јер док чувају нас и нашу децу,морају да имају довољно за пристојан живот - свој и своје деце. Уосталом, свуда у светуградска власт гарантује безбедне улице за своје грађане, па зашто не би тако било и коднас... - рекао је Ђилас, коме је изгледа потпуно нормално да постоји некаква специјалнаполиција под директном политичком контролом!?!  У истом интервјуу бивши лидер ДС, који се упркос одборничком мандату пуне три годинене појављује на седницама Скупштине града, признао је да је за време свогпетогодишњег мандата задужио престоницу за 400 милиона евра!    - Мислим да је много важније да грађани знају за шта је искоришћено тих 400 милионаевра. Ми смо од тих пара направили три моста, 45 обданишта, девет основних школа,четири дома здравља, купили смо 500 возила за ГСП... - објаснио је Ђилас. Он је,међутим, 'заборавио' да су сав новац за изградњу Пупиновог моста (познатог и каоЗемун-Борча, прим. ур.) обезбедиле држава Србија и кинеска Ексим банка, а да ГрадБеоград у ту сврху није дао ни динар. Исто тако "промакло" му је да је због разнихмалверзација и сумњивих комбинација изградња Моста на Ади, од почетне предвиђенецене од 124,5 милиона, на крају коштала астрономских 360 милиона евра!  На крају, Ђилас је поручио да је спреман да својом имовином гарантује за будућерезултате у Београду.  - Могу сада да потпишем и да гарантујем целом својом имовином да ћемо све оне стварикоје зависе искључиво од нас, а не од Републике, урадити у првих 12 месеци нашевласти! - навео је Ђилас, који је у романсираном интервјуу, уз неизбежну дозу патетике,објаснио зашто се поново враћа на политичку сцену:  - Преломила је и свест о томе да пропадају земља и град у ком желим да живим. Жељада се моја деца, када заврше факултете, врате из Лондона да живе у Београду...  Београђани неће насести  Коментаришући 'Ђиласов повратак у политику', функционер СНС Небојша Стефановићрекао је јуче да Ђилас никада није ни одлазио из политике.  - Одлучио је сада да се врати са новом бриљантном идејом да гарантује за пројектесвојом имовином, баш као што је гарантовао за ДС, а онда га је отерао у стечај. Даапсурд буде већи, он би сад да гарантује оном имовином коју је стицао у периоду док јебио на власти. Подсетићу да су Ђиласове компаније у време док је управљао Београдомимале промет од преко 19 милијарди динара, што није пошло за руком ниједном другомтајкуну у Србији - навео је Стефановић и оценио да Ђилас, очигледно, жели да саАлександром Шапићем настави кампању бахатости коју су заједно спроводили упрошлости:  - Потпуно сам сигуран да грађани Београда не желе повратак на старо, не желеповратак у период када им није нуђена било каква будућност, кад су функционерипунили своје џепове, а нису се бринули од чега ће да живе грађани Београда.  'Стотинама година стара калдрма'  Ђилас није пропустио прилику да, иако нема никакво сазнање о томе, попљује актуелнуградску власт и због реконструкције Скадарлије.  - И даље не могу да верујем да је тачно да у Скадарлију није враћен стари камен. Па коможе да буде толико луд да узме камен који тамо стоји стотинама година и да уместокалдрме донесе вештачки камен из Грчке!? - лупио је Ђилас, коме би неко требало дајави да је "стотинама година стара калдрма" заправо ту од 1968. године.  (Информер)  
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